

22^e édition du 28 au 30 mai 2026

Lieu : Aigle / VD / CH	Date : 28.05.2026	Heure : 15h30	N° FIA : 6AEHRC/07042026 N° ASS : 26-012/I+
Sujet / Objet :	Communication COC/DC 1 <i>Virtual crew briefing / Briefing des équipages</i> 1/2		
Document n° :	3.01		
From / De :	The Clerk oh the Course / Directeur de course		
To / à :	All Compétitors – Crew Memebbers / Tous les concurrents – équipage		

Crew BRIEFING

We would like to welcome you to the 22nd Rallye du Chablais.

Reconnaissance

A big thank you for your conduct during the reconnaissance. The data from the tracking devices has been analysed very carefully and shows that the rules were largely adhered to.

Service Park

You are asked to strictly observe the direction of traffic within the service park, and we would be very grateful if you could leave your pitch clean when you leave.

When leaving the service park at the end of the rally, before your teams depart the premises, please contact the service park manager on +41 79 890 98 50 so that he can sign your discharge form.

Tyre warming

Please be reminded that any form of tyre warming is prohibited. Checks will be carried out by the marshals.

Behaviour before a special stage

At the start of certain special stages, there are residents' homes and private land in the immediate vicinity. Following numerous complaints, we are obliged to remind you that the forest is a more suitable place to 'relieve yourself' than private property. Furthermore, this year, toilets have been provided by

the organiser and are indicated in the roadbook. Please use these facilities and treat them with respect.

f

Traffic regulations

We remind you that on the road sections, traffic regulations must be observed. Speed checks are being carried out by the local police. Please note that if you encounter any issues on the road sections, you should prioritise

BRIEFING Equipages

Nous vous souhaitons la bienvenue au 22ème Rallye du Chablais.

Reconnaisances

Un grand merci pour votre comportement durant les reconnaissances. Le contrôle par balise a été analysé très sérieusement et il ressort un respect important des règles.

Parc d'assistance

Il vous est demandé de respecter scrupuleusement le sens de circulation dans le parc d'assistance et un grand merci de laisser votre place propre à votre départ.

Lors du départ de votre assistance à la fin du rallye, avant que vos équipes quittent les lieux, merci de contacter le responsable du parc au **+41 79 890 98 50** afin qu'il signe votre décharge.

Préchauffage des pneus

Il vous est rappelé que tout type de préchauffage des pneus est interdit. Des contrôles seront effectués par les juges de faits.

Comportement avant un CH

Nous avons, au départ de certaines ES, des résidences de riverains et des terrains privés très proches. Suite à de nombreuses réclamations, nous sommes dans l'obligation de vous rappeler que la forêt est un endroit mieux adapté pour se « soulager » qu'une propriété privée. De plus, cette année, des WC ont été organisées par l'organisateur et sont indiqués dans le roadbook. Merci d'utiliser ces lieux et de les respecter.

Règles de circulation

Nous vous rappelons que sur le routier, les règles de la circulation sont à respecter. Des contrôles radars sont organisés par les polices du secteur. A savoir que si vous rencontrez des soucis sur le routier, privilégier d'informer les relations concurrents afin de trouver une solution.

Sébastien LOUIS-COC / DC